
Referat Bestyrelsesmøde i Katrinehavens Venner  
den 3. april 2024 

 
Tid:  kl. 1730-1930 
 
Sted:  Katrinehavens mødelokale 
 
Deltagere:  Jonna Bach Christensen 
 Anni Vogntoft 

Lotte Hjort Thomsen  
Ajanthan Manohararajah (Ajan) 
Therese Vogntoft 
Lissy Johansen 
Annette Højmark Hansen 
Tyge Bech 
 

Afbud:   Henrik Andersen 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 
Pkt. 1 Konstituering 
 Efter generalforsamlingen den 18. marts blev der valgt ny bestyrelse og den blev 

konstitueret som følger: 
• Formand: Jonna Bach Christensen 
• Næstformand: Lissy Johansen 
• Kasserer: Anni V. Jensen 
• Referent: Lotte Hjort Thomsen 
• Bestyrelsesmedlem: Therese V. Jensen 
• Bestyrelsesmedlem: Annette Højgård Hansen 
Derudover består bestyrelsen af følgende: 
• Suppleant: Henrik Andersen 
• Suppleant: Tyge Beck 
Ligeledes deltager  
• Medarbejderrepræsentant: Ajanthan Manohararajah (Ajan) 

Pkt. 2 Sommerfest 2024 
 • Musik: 

o Musikken er bestilt. Det bliver ”The Mumes” igen i år. 
o Musik inden maden: 

 Der blev diskuteret om det skulle være Ole Brandstrup eller Svend 
Eeg. 

 Der var enighed om at musikken skulle ”gå” ned til klyngerne 4-6 i 
stedet for at beboerne skulle komme til musikken som der blev gjort 
til jul. Dette var ikke nogen succes. 

 Det blev besluttet, at man først ville prøve at booke Ole Brandstrup. 
Kunne han ikke ville Svend Eeg blive kontaktet.  

• Pølsevogn: 
o Der var enighed om at bestille Lions igen i år. 

• DITTO toget: 
o Der var bred enighed om at det var en succes og det bestilles igen i år. 

• Underholdning i klynge 4-6: 
o Luna Smil bestilles. 
o Ajan blev forespurgt om der kunne laves en slags ”besøgsliste” over de 

borgere der ønsker et desideret besøg af Luna. Ajan undersøger. 



• Duge: 
o Lissy forslog indkøb af duge til festen. Det er noget nemmere at have med at 

gøre end papirduge. 
 Anmodningen blev godkendt af en enig bestyrelse 
 Lissy og Jonna forestår indkøbet 
 Resten af papirdugene bruges i forbindelse med 7. juni 

arrangementet og på madbordene. Når de er brugt op, vil der blive 
indkøbt duge til madbordene også. 

 Ajan sørger for vask af dugene fremadrettet. 
• Sponsorudvalg: 

o Der blev oprettet et sponsorudvalg til det ”amerikanske lotteri”. Lissy og 
Annette blev valgt til udvalget. Resten af bestyrelsen og Ajan tilbød 
assistance til f. eks afhentning af gaver osv.   

o Lisbeth Hesselberg kontaktes mhp at oprette en liste over de sponsorer der 
tidligere har sponsoreret til Katrinehavens Venners aktiviteter. 

o Der skal oprettes en fortrykt ”seddel” som kan gives potentielle donorer til 
sponsorgaver til amerikansk lotteri, der forklarer hvad vi ønsker 
sponsorgaver til og lign. Det er ikke alle der er lige gode til at kratte gaver 
ind og dette vil være en hjælp. 

o Ajan vil kontakte Lili Ane mhp, at få en liste over de firmaer der handler 
med Katrinehaven til evt. at søge om sponsorgaver hos dem. 

o Det blev drøftet i bestyrelsen om småjusteringer mht afvikling af lotteriet 
og dette vil blive drøftet yderligere, når detailplanlægningen af 
sommerfesten går i gang. 

o Therese: 
 Der er ansøgt om Viborg Kommunes §18 midler til musikken til 

Sommerfesten. Der afventes svar. 
 Therese vil derudover ansøge Jubilæumsfonden for Grundfos A/S og 

Anders Brøndums Fond 
o Som det fremgik af regnskabet for 2023 ved generalforsamlingen, har 

manglen på ansøgninger til ”Ønskebrønden” gjort at foreningen har lidt 
(ikke meget) på kistebunden. Der blev diskuteret hvordan dette kan komme 
borgerne til gode. Emnet vil blive taget op igen efter afviklingen af 
sommerfesten. 

Pkt. 3 Igangsætning af egen mailliste 
 • Som der blev snakket om ved generalforsamlingen, var der enighed om at der skal 

oprettes en ny medlemsliste som Katrinehavens Venner selv forestår. Det er ikke 
hensigtsmæssigt at være afhængig af andre, når der skal udsendes informationer 
fra foreningen. 

o Opgaven ligger ved referenten Lotte Thomsen. 
Pkt. 4 Arrangement den 7. juni 2024 
 • Der bliver inviteret til musik eftermiddag på Katrinehaven. Dato bliver den 7. juni. 

• TREPAS band kommer og spiller. 
• Lions Pølsevogn kommer og sælger pølser. 
• Der skal sælges sodavand. 
• Teltet skal sættes op: Ajan sørger for dette. 
• De gamle papirsduge bruges til dette arrangement. 
• Der bliver udsendt en invitation, men der ønskes ikke tilmelding til dette 

arrangement for at gøre det lidt mindre forpligtende og at gøre det muligt at 
deltage med kort varsel, hvis man lige pludselig skulle få lyst. Alle kan deltage.  

• Bestyrelsens succeskriterie er, at borgerne får nogle rigtige gode og hyggelige 
timer uden at det skal være for stift og planlagt. Hvis det bliver en succes er håbet, 
at rygtet vil sprede sig til forhåbentlig en næste gang og derved generere flere 
deltagere. 



• Dette er et arrangement som kunne være godt, at begynde at gøre foreningen lidt 
mere synlig og der snakkes om hvordan man kan gøre dette. 

o Ajan undersøger muligheden for at købe ”Beachflag” med logo. 
Pkt. 5 Evt. 
 • Næste møde fastsættes til 22/5 kl. 1730-1930. 
  

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 

 


